
Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

WGM.0003.0010.2024.PZ                             Kalisz, 4 grudnia 2024 roku

D2024.12.00014

Pani 

Magdalena Sekura-Nowicka 

Radna 

Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna, 

w uzupełnieniu odpowiedzi na interpelację z 4 listopada 2024 r. dotyczącą 
działalności spółki Miejski Klub Sportowy Kalisz Sp. z o.o., informuję, że badanie 
sprawozdania finansowego jest w toku, a prowadzący je biegły rewident 
pozostaje w stałym kontakcie z Komisarzem Ligi, któremu owo sprawozdanie 
zostanie przekazane niezwłocznie po zakończeniu badania.

Organ wykonawczy Gminy, pełniący funkcję zgromadzenia wspólników, 
zatwierdza sprawozdanie finansowe spółki komunalnej. Sprawozdanie podlega 
również analizie i ocenie Rady Nadzorczej Spółki. Fakt zatwierdzenia 
sprawozdania nie zmienia okoliczności, iż podmiotem dysponującym tą 
informacją jest spółka.

Bieżąca i szczegółowa dokumentacja finansowo-ekonomiczna spółki MKS 
Kalisz Sp. z o.o. jest w Spółce. Tutejszy Urząd nie dysponuje takimi danymi.

O udzielenie informacji w sprawie sumy miesięcznych zobowiązań 
finansowych, proszę zwrócić się bezpośrednio do Spółki.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                              







WKST.0003.8.2024                                                                      Kalisz, 4 listopada 2024 r.

Pani 
Magdalena Sekura-Nowicka
Radna 
Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

odpowiadając na interpelację w sprawie badania sprawozdania finansowego oraz 

zobowiązań wynikających z kontraktów klubu MKS Energa Kalisz przesyłam stanowisko 

Prezesa Klubu.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                                                                   

                                                                                         w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza







WKST.0003.5.2024                                                             Kalisz, 16 września 2024 r.

Pani 
Magdalena Sekura-Nowicka
Radna 
Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

odpowiadając na interpelację w sprawie licencji dla klubu MKS Energa Kalisz

przyznanej na rozgrywki ORLEN Superligi przesyłam stanowisko Prezesa Klubu.

Łączę wyrazy szacunku

         Prezydent Miasta Kalisza
     /…/

     Krystian Kinastowski






